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Dhr. M. van Daalen, (voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA),  
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Afwezig zijn: 

Mw. M.J.F.P. Ruhe (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. K.J.H. Hasper-Wolters (CDA),  

mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), dhr. L.H.M. Lammers (LPF) 
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Afwezig vanuit GS:  
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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.35 uur en heet iedereen welkom.  

 

2. Mededelingen 

 Mevrouw  Laamraoui – Groenlinksfractie, heeft afgemeld. Zij wordt vervangen door mevrouw R. van der 

Wee. 

 Mevrouw Joosse – ChristenUniefractie,  heeft afgemeld. Zij wordt vervangen door de heer Van den 

Berg.  

 Mevrouw Binnerts – VVDfractie heeft afgemeld. 

 De heer Lammers zal wegens gezondheidsproblemen,  voor onbepaalde tijd de vergaderingen niet 

kunnen bezoeken. De commissie stuurt hem een kaartje toe. 

 Gedeputeerde Bouwmeester heeft afgemeld.  

 Mevrouw Haspers-Wolters – CDA – heeft afgemeld. 

 Gedeputeerde Bos is afwezig. 

 De heer Sieben – hoofd SPV – is aanwezig om eventuele vragen te beantwoorden. 

 Op 8 juni 2004 is er een debattraining in het provinciehuis. De griffie roept alle Statenleden op daaraan 

mee te doen. Zij verwacht dat minstens een kwart van de Statenleden zich aanmelden. 

De voorzitter geeft het verloop van de vergadering aan. 

- een taak/product wordt aan de orde gesteld. Hiervoor wordt 5 minuten gerekend. 

- Als er vragen/onduidelijkheden zijn volgt beantwoording en/of korte toelichting. 

- Er volgt een discussie wanneer men de taak niet belangrijk vindt en de inzet/middelen niet in 

overeenstemming zijn. 

- Het geheel wordt samenvattend vastgelegd. 

- Fracties dienen binnen 14 dagen de scores per taken in te leveren bij de griffie, die een samenvattende 

rapportage maakt. Wat gebruikt kan worden als input voor de voorjaarsbeschouwingen. 

- Tenslotte kunnen fracties aangeven of zij taken missen. 

De GroenLinks-fractie tekent bezwaar aan. Zij heeft dit ook schriftelijk gemeld. Haar argument daarvoor is 

motivaties per fracties verschillend kunnen zijn bij een taak. De voorzitter geeft aan dat ruimte aanwezig is 
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om de motivatie in te vullen en met elkaar te bediscussieren. Daarmee weerlegt hij  het bezwaar van de 

GroenLinksfractie.  

 

3. Herijking taken 

a. Taak 8.0.1.Regionale Omroep 

De GroenLinks-fractie vindt Omroep Flevoland als de rampenzender zeer belangrijk. Omdat  de Staten niet 

over de programmering gaan, twijfelt zij om een uitspraak te doen over belangrijkheid. Ook de VVD-fractie 

vraagt zich af of de provincie iets van de programmering mag vinden. 

De voorzitter merkt op dat de Staten niet over de inhoud van programma’s van Omroep Flevoland gaan. Hier 

zijn andere gremia voor zoals een Programmaraad. 

De SGP-fractie vindt de taak minder belangrijk. Zij vindt dat de regionale omroep, teneinde haar 

onafhankelijkheid te garanderen, los moet staan van enig overheidsapparaat. Haar functie als rampenzender 

staat hier los van.  

De PvdA-fractie vindt dat Omroep Flevoland als bindmiddel fungeert in de Flevolandse samenleving. Juist 

hierover is de VVD-fractie het niet eens met de PvdA-fractie. Het lukt de omroep niet als samenbindende 

factor te fungeren. Als rampenzender vindt zij de omroep belangrijk. De fractie vindt het lastig te bepalen of 

de inzet in mens en middelen in overeenstemming is en vraagt zich af of de Statenleden dit kunnen bepalen. 

De voorzitter geeft aan dat juist Statenleden bepalen wat de inzet moet zijn. Statenleden kunnen dodor hun 

contacten in de samenleving signaleren of het gewenste resultaat in overeenstemming is met de gepleegde 

inzet van mensen en middelen.  

De griffier geeft aan waarom de werkgroep gemeend heeft een tweede vraag toe te voegen aan het 

scoreformulier. Men kan een taak als meer of minder belangrijk beoordelen omdat men van mening is dat de 

taak onvoldoende wordt uitgevoerd. Om die beoordeling uit elkaar te houden is de tweede vraag 

toegevoegd.  

 

b. Taak 8.02. Sociale kwaliteit van Flevoland 

De ChristenUnie- en SGP-fractie vinden deze taak minder belangrijk. De VVD- en PvdA –fracties vinden de 

inzet niet in overeenstemming met de belangrijkheid van de taak.  

De ChristenUnie is van mening dat deze taak voorwaardenscheppend moet zijn en zij mist visie en kader bij 

de inzet van middelen. De SGP-fractie reageert neutraal op de belangrijkheid van deze taak. Zij is het eens 

met de ChristenUnie fractie. 

De PvdA-fractie vindt deze taak belangrijk omdat er onvoldoende voorzieningen zijn en Flevoland zich wat 

dat betreft in een achterstandspositie bevindt. Zij vindt dan ook dat hierop meer geïnvesteerd moet worden.  

De VVD-fractie vindt de taak belangrijk en is ook van mening dat er te weinig voorzieningen zijn in 

Flevoland. Dat moet door onderzoek en monitoring duidelijk worden. 

De SP-fractie is van mening dat de taak zeer belangrijk is omdat de provincie snel groeit en zij vindt dat de 

inzet groter zou moeten zijn. De SGP-fractie vindt het belangrijk dat er gemonitoord wordt omdat de situatie 

veranderlijk is. Op dit moment stemt zij neutraal.  

De D66-fractie wijst op activiteiten in IPO verband. Ook noemt zij haar motie over sociale cohesie, het 

Surinaams poldermodel. De fractie vindt taak 8.0.2  belangrijk en de inzet van  mensen en middelen is 

vooralsnog in overeenstemming. 

De CDA-fractie vindt de taak zeer belangrijk en de middelen onvoldoende. Een feit is dat Flevoland met een 

achterstand te maken heeft en een tweede gegeven is dat de groei in Flevoland toeneemt. De VVD-fractie 

vindt dat de provincie zich met het monitoren moet bezig houden om van daaruit haar doelen te stellen. De 

gemeenten moeten zich voornamelijk met sociale kwaliteit bezig houden.  

 

c. Taak 8.1.1. Educatie 

Alle fracties vinden deze taak belangrijk.  

De PvdA-fractie vindt de inzet te laag. Extra inzet op hoger onderwijs, de relatie arbeidsmarkt en onderwijs 

moet verstevigd worden en beijverd moet worden dat er mogelijkheden komen voor het uitvoeren van 

speciaal onderwijs in Flevoland zodat kinderen die deze vorm van onderwijs nodig hebben niet langer buiten 

de provincie hoeven te gaan.  

De VVD-fractie  vindt de taak belangrijk en de inzet te laag. Zij wil inzetten op hoger onderwijs, speciaal 

onderwijs, versteviging banden met gemeenten en wenst de arbeidsmarkt te zien groeien in de provincie.  

De CDA-fractie vindt de taak eveneens belangrijk en vindt dat de middelen in overeenstemming moeten zijn 

met het aanbod. Op voorhand wil zij geen extra middelen toevoegen aan deze taak, maar wellicht leveren 

nieuwe initiatieven ook weer extra middelen op. Ook reageert de fractie op de relatie arbeidsmarkt /onderwijs 

die door de PvdA-fractie gelegd wordt. 

De PvdA –fractie is van mening dat ook de provincie ook op het gebied van arbeidsmarkt en onderwijs 

initiatieven moet ontwikkelen om Flevolanders in de provincie te houden.  

Er volgt vervolgens een discussie over beschikbare middelen in het onderwijs. De heer Sieben geeft een 

toelichting over de verschillende middelen in het onderwijs. 

De voorzitter adviseert fracties hun motivaties goed te noteren op het formulier en beëindigt de discussie. 
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d. Taak 8.2.1. Sport 

De fracties van ChristenUnie, SGP en VVD scoren van onbelangrijk tot neutraal. De SGP fractie vindt sport 

een particulier initiatief en een voor de provincie onbelangrijke taak. De inzet kan wat haar betreft beter aan 

andere taken besteed worden. De VVD-fractie is daar neutraal in en de ChristenUnie –fractie vindt sport 

meer een gemeentelijke taak en scoort daarom minder belangrijk. 

De GroenLinks-fractie ziet voor de provincie een meerwaarde bij deze taak. Het subsidiëren van de 

steunfunctie SSF; sport leidt tot vergroting  van de sociale cohesie; en ook het betrekken en stimuleren van 

speciale groepen bij sport wordt als taak van de provincie gezien. 

De D66-fractie is van mening dat de provincie geen specifiek gemeentelijke taken op zich moet nemen.  

De PvdA-fractie vindt sport een provinciale taak. De provincie moet gelden beschikbaar stellen om 

initiatieven te subsidiëren en zij moet de mogelijkheid bieden aan alle Flevolanders om aan sport te kunnen 

doen. Eveneens moet het de steunfunctie, SSF, mogelijk worden gemaakt om haar goede bijdrage te blijven 

leveren. 

 

e. Taak 8.3.1. Kunst 

De taak kunst wordt minder dan belangrijk gevonden door de fracties CDA, ChristenUnie en SGP. 

De ChristenUnie-fractie vindt dit geen primaire provinciale taak. 

De CDA-fractie heeft neutraal ingevuld, omdat kunst verschillend wordt ervaren.  

De SGP-fractie vindt het onderhouden van monumenten en archief wel een taak van de provincie. In overige 

kunstuitingen ziet zij geen taak voor de provincie. 

De VVD-fractie vindt cultureel erfgoed belangrijk en men zou landschapskunst kunnen zien als nieuw 

ontwikkeld cultureel erfgoed. 

De PvdA merkt op dat kunst thuis hoort in het rijtje eten-slapen-drinken. Een levensbehoefte die vervuld 

moet worden. Zij is dan ook van mening dat de provincie  pogingen moet ondernemen om op het 

rijkskunstenplan te komen.  

 

f. Taak 8.3.2. Cultureel erfgoed 

De PvdA-fractie twijfelt of de inzet in overeenstemming is. Bij een jonge provincie zoals Flevoland hoort ook 

jonge cultuur erfgoed. Zij vraagt zich af of de provincie een stimulerende bewakende rol ten aanzien van 

deze monumenten moet gaan vervullen? 

 

g. Taak 8.4.1. Bibliotheekwerk 

Conform. 

 

h. Taak 8.4.2 Steunfuncties specifiek welzijn 

De CDA-fractie constateert een terugloop van middelen in de meerjarenbegroting en vraagt zich af of de 

provincie die taken niet moet blijven doen. 

De ChristenUnie-fractie doet geen uitspraak over de inzet omdat haar niet bekend is wat het resultaat is van 

alle inzet.  

De D66- fractie merkt op dat bij dit programmaonderdeel de resultaten lastig te taxeren zijn. 

 

i. Taak 8.6.1. Zorgstructuur 

De VVD-fractie is van mening dat er een relatie gelegd moet worden met het inwonertal wat ertoe kan leiden 

dat de inzet in de toekomst verhoogd dient te worden.  

De SGP- fractie is het eens met de VVD. Zij vindt de inzet te laag.  

De ChristenUnie-fractie vindt de inzet te hoog. Zij refereert aan recente ontwikkelingen in de 

gezondheidszorg. Door de toename van het aantal verzekeraars, die landelijk werken is het de vraag of de 

zorggebruikersbundeling nog wel effectief kan werken. 

De D66-fractie ondersteunt de ChristenUnie fractie. Zij is ook erg kritisch ten aanzien van de 

zorggebruikersbundeling en vraagt zich af of dat eigenlijk wel provinciaal of regionaal georganiseerd kan 

worden. 

De PvdA-fractie is het eens met de VVD dat de inzet in de toekomst wellicht hoger moet. 

De GroenLinks-fractie is van mening dat een kritische houding ten aanzien van de ZGB er altijd moet zijn. Zij 

steunt de VVD en de PvdA.  

De D66- fractie refereert aan de particuliere initiatieven die ondernomen worden om het ziekenhuis op poten 

te helpen. Deze en andere initiatieven zouden tot een vermindering van collectieve  middelen kunnen leiden.  

 

 

j. Taak 8.7.1.Ouderenzorg 

De ChristenUnie-fractie tekent aan dat deze taak ondergebracht zou kunnen worden bij Sociale kwaliteit of 

Volkshuisvesting.  

De PvdA-fractie is het daar niet mee eens. Vooral plattelandsgemeenten dient aandacht te zijn voor 

ouderenzorg.  
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De CDA-fractie vindt de taak belangrijk en gelet op de vergrijzing zal naar de toekomst toe de inzet verhoogd 

moeten worden. 

De VVD-fractie legt een link met het vrijwilligerswerk. 

De PvdA-fractie vindt de inzet te laag. Zij wil werken aan de ketenbenadering en aan een provinciale 

regeling wonen en zorg. 

De D66-fractie informeert naar de regiovisie ouderenzorg.  

De heer Sieben merkt op dat de regiovisie geen provinciaal stuk is noch gaat over het  provinciaal beleid. De 

provincie zit met een aantal partijen om de tafel en met elkaar worden er afspraken gemaakt.  Echter als een 

instantie nalaat een afspraak na te komen kan de provincie geen pressiemiddel inzetten. 

 

k. Taak 8.8.1. Jeugdhulpverlening 

Alle fracties zijn het erover eens dat deze taak belangrijk is en dat de middelen te laag zijn. 

 

l. Taak 9.2.1. Volkshuisvesting 

De SP-fractie is van mening dat de inzet te laag is. Het zou voor de provincie mogelijk moeten zijn om 

sanctiemiddelen in te zetten.  

De VVD-fractie vindt de inzet te hoog. De woonvisie is goed maar kan niet verder uitgewerkt worden. 

Vandaar dat de fractie de inzet aan de hoge kant vindt. 

De SGP-fractie vindt de inzet te laag. Er moet meer gedaan worden aan de starterhuisvesting 

De GroenLinks-fractie is het eens met SP fractie. De provincie kan geen sanctiemiddelen inzetten. Ergens 

moet dit dus geregeld worden. Wellicht in het omgevingsplan. 

De PvdA-fractie vindt de inzet in overeenstemming. De provincie heeft een taak om de woonvisie gestalte te 

doen geven in een bewakende stimuleren rol. Daarvoor hoeven de middelen niet omhoog.  

De CDA-fractie is van mening dat niet zonder meer de inzet verhoogd of verlaagd moet worden. Onderzocht 

zal moeten worden wat de ambities zijn.  

 

m. Taak 9.3.1. Integrale stedelijke vernieuwing 

De  PvdA –fractie vindt de inzet onvoldoende. Deze is onvoldoende op de toekomst gericht. Zij citeert uit de 

programmabegroting: “ In IPO verband wordt een monitoringssystematiek voor ISV opgezet aan de hand 

waarvan de resultaten van de eerste tranche in 2005 landelijk zullen worden beoordeeld. De voor Flevoland 

specifieke opgave stedelijke vernieuwing is ingebracht bij de discussie over een tweede tranche van het ISV 

2005 –2009”. De fractie merkt op dat er een inspanning gedaan zal moeten worden om in aanmerking te 

komen voor deze rijksmiddelen. Ook in Almere zal aan stedelijke vernieuwing gedaan moeten worden. 

Vandaar een hogere inzet op de middelen. 

 

De voorzitter geeft de fracties in overweging het kostenplaatje goed in ogenschouw te nemen. Hij heeft bij de 

behandeling van de taken gemerkt dat er voornamelijk meer geld wordt ingezet.  

De D66-fractie is het eens met de voorzitter en vraagt zich af of de gigantische reserves niet anders ingezet 

moeten worden. De voorzitter geeft aan dat over de hoogte van de reserves afspraken zijn gemaakt. Indien 

de D66-fractie daarover wenst te discussiëren,  zal dat in commissie Bestuur moeten plaatsvinden. 

 

n. Welke taak is niet aan de orde geweest? 

Volgens de ChristenUnie-fractie is maatschappelijke opvang van zwakke- en kwetsbare groepen niet aan de 

orde geweest. De PvdA-fractie denkt dat dit kan worden ondergebracht bij de taak Sociale kwaliteit. De D66-

fractie rekent dit tot een gemeentelijke taak. 

 

4. Sluiting 

De scoreformulieren worden door de griffier digitaal aan de fractievoorzitters gezonden waarna deze weer 

digitaal  en ingevuld aan de griffie gezonden kan worden. 

De voorzitter dankt de leden en sluit de vergadering om 17.05 uur. 

 

 


